

Date: 31/01/2025  
Ref: VCO/104/2025

التاريخ: 31/01/2025  
المرجع: VCO/104/2025

**Disclosures and compliance section**

السادة/ قسم الأقصاح والأمثال

**Market operations surveillance department**  
Abu Dhabi Securities Exchange  
P.O.Box 54500, Abu Dhabi  
United Arab Emirates

ادارة العمليات والرقابة

سوق أبوظبي للأوراق المالية

ص ب 54500، أبوظبي  
الامارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Announcement of amendment to proposed cash dividends for 2024**

**الموضوع: الأعلان عن تعديل في التوزيعات النقدية المقترحة  
لعام 2024**

With reference to the above subject, and to the previous disclosure dated 25/01/2025, reference number VCO/102/2025 regarding the announcement of 2024 Profits and Dividends and the Preliminary Results, please be informed that it has been decided to amend the previously announced proposed cash dividends for 2024, whereby it has been decided to increase the previously announced proposed cash dividends from 15% to 18% of paid-up capital. Please be informed that the Initial approval has been given by the Central Bank of the UAE to announce the profits for the year 2024 and the proposed revised cash dividends of 18% of the paid-up capital.

We will provide you with the audited annual accounts statements for the year ended 31 December 2024 in both Arabic and English, as soon as we receive the Final approval from the Central Bank of the UAE.

بالإشارة الى الموضوع أعلاه، والى الأقصاح السابق في تاريخ 2025/01/25 ، مرجع رقم VCO/102/2025 بخصوص الأعلان عن أرباح وتوزيعات 2024 والنتائج الأولية، يرجى التكرم بالعلم بأنه قد تقرر اجراء تعديل في التوزيعات النقدية المقترحة لعام 2024 المعلن عنها في السابق، بحيث تقرر زيادة التوزيعات النقدية المقترحة من المعلن عنها في السابق 15% إلى 18% من رأس المال المدفوع. هذا وقد تمت الموافقة المبدئية من قبل مصرف الأمارات العربية المتحدة المركزي على الأعلان عن أرباح سنة 2024 والتوزيعات النقدية المقترحة المعدلة بنسبة 18% من رأس المال المدفوع.

وسوف نوافيكم بالحسابات السنوية الموحدة والمدققة للبنك للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024 باللغتين العربية والإنجليزية، فور اعتمادها بصورة نهائية من قبل مصرف الأمارات العربية المتحدة المركزي.

Yours Faithfully,



Dalia Saeed

Board of Director's Secretary

و تفضلوا بقبول فائق التقدير و الاحترام،

نسخة الى: هيئة الأوراق المالية والسلع

CC: Securities & commodities Authority

